

《单词百科:conduc是什么意思?conduc怎么发音?conduc的解释和用法》

英语单词conduc是什么意思?conduc怎么读?conduc怎么发音?简答网为您整理了conduc的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



conduc的意思

2、导电的；【医】【=conduction】传导

conduc的双语例句

1、Analytical solution of unsteady heat conduc-tion in fully developed regime

非稳态导热充分发展阶段的分析解

2、As the temperature increases, the Kondo resonance peak and the conduc-tance dip fade out, and the total conductance increases.

随着温度的升高，Kondo共振峰和电导谷慢慢消去，而总电导随之逐渐增加。

3、In this paper, the progress about the Extraction of gallium from basic mediums is reviewed, and the results of the experiments conducted by the authors is reported.

本文评介了碱性介质中萃取镓的进展，并报导了作者的实验结果。

4、Connect the exposed conductive part of the electric device, the conductive part out of the electrical device, and the manual or natural earthing with conductor to reduce the opportunity that the potential difference becomes potential connection.

将建筑物电气装置内外露的可导电部分、电气装置外的可导电部分、人工或自然接地体用导体连接起来，以达到减少电位差成为等电位联结。

5、The properties such as size distribution, zeta potential, phase inversion temperature and drug content of the etomidate fat emulsion injection were examined by the dynamic light scattering, electrophoretic light scattering, conductance method and HPLC, respectively.

采用动态光散射法、电泳光散射法、电导法和HPLC法分别检测依托咪酯脂肪乳注射液的粒度分布、 ζ 电位、相变温度和药物含量等理化性质。

以上是简答网为您整理的conduc怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于conduc的用法、conduc的释义、conduc的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/conduc>